
Respostes a la ciutadania del PSC al Ple de 17-10-2012 

 

La senyora Salmerón: 

“Jo volia parlar sobre la parada del Trambaix de El Gall. És una reivindicació 
que com molt bé ha dit el senyor Giner des que es va començar a parlar de les 
parades, ho havíem demanat l’associació de veïns de El Gall, perquè en 
principi, com molt bé ha dit, no anava allà, a Sant Martí de l’Erm, sinó que 
anava més cap a la rodona que hi ha per anar a Sant Just.  

En el moment en què es va començar a fer el pont d’Esplugues, o sigui, de 
l’autopista i la parada es va decidir posar allà, a Sant Martí de l’Erm, llavors 
estava el senyor Palacín d’alcalde i ja li vam comentar que volíem allà una 
parada per al barri de El Gall.  

Cada vegada hi ha més pisos també allà, més gent, no és una reivindicació 
només de l’associació sinó que és dels veïns, fins i tot dels veïns de Sant Just 
que estan en aquella part la demanen també, i té un sentit i ho explicaré. Sí que 
tenim dues parades a prop, una és la de Sant Martí de l’Erm i l’altra la Sardana, 
però al barri n’hi ha molta gent gran, gent que ja no camina bé, i per anar a la 
Sardana és baixar del tot i de pujada quan vénen, i la parada de Sant Martí... 
No, senyor Roger, no rigui perquè és així, molta gent gran sobretot la demana, 
perquè l’altre és pla, per anar allà és pla, i per anar a la de Sant Martí de l’Erm 
ha de donar una volta perquè clar, el carrer Àngel Guimerà sap tothom que no 
hi ha vorera pràcticament, està baixant a mà esquerra, a la dreta no es pot 
baixar perquè no hi ha vorera i és un perill per baixar caminant per aquell 
carrer, i la gent demana molt aquesta parada, i és una reivindicació que tenim 
des de l’any 2002, 2003, ja ni me’n recordo, que es va començar a parlar 
d’això. Ja he dit que inclús la gent de Sant Just que viu per aquella part també 
han vingut a l’associació nostra a demanar aquesta parada. 

Ara no recordo si ho ha dit el senyor Pons o el senyor Figueras, l’adjudicació 
del Trambaix pel carrer Laureà Miró no té res a veure el pressupost amb el que 
demanem d’aquesta parada, aquesta parada pràcticament està feta, és tallar el 
que és els ferros que n’hi ha, ficar una màquina i indicar la parada, res més, o 
sigui, no és tan car el que demanem. I pensem que hi ha l’espai, per això he 
vingut avui amb el dret a demanar això també, quan he vist la delegació hem dit 
«segurament que parlaran d’això», com així ha sigut.” 

 

La senyora alcaldessa: 

“Molt bé. Doncs jo crec que en principi, si no tenim... Volem contestar? Molt bé, 



doncs contestem i després té la paraula el senyor Muñoz.” 

 

El senyor Giner: 

“Permetin-me, no sé si hi ha qualsevol altra intervenció? Només aclarir alguna 
qüestió, dues o tres coses. La primera si es suprimirà o no, la Generalitat ho ha 
de proposar, ho ha d’estudiar.  Jo crec que no es suprimirà el ramal per 
diverses coses. Perquè és un mitjà de transport de Sant Feliu a Sant Just, el 
sector del Walden, etcètera, cap a l’hospital comarcal, per tant crec que no es 
suprimirà. I segon, al PDI no consta la proposta de supressió del ramal, i per 
tant estic convençut que no es suprimirà. 

Hi ha una altra cosa sobre el tema de la plataforma. La plataforma no era 
contra el tramvia...” 

 

La senyora alcaldessa: 

“Senyor Pons... Jo li demano, senyora Salmerón, no podem... No, jo li demano. 
Ara quan acabi el ple segurament podran contrastar. Jo li demano perquè 
intentem, amb flexibilitat, però intentem complir el ROM, i aquí no hi ha dret a la 
rèplica, i no hi ha mai. Em sap molt greu, però crec que el que no pot fer, 
senyor Pons, és tallar. Ens pot agradar, ens passa, a nosaltres ens passa, de 
vegades sentim coses que no estan ajustades, però jo crec que el que vostè no 
pot fer és interrompre una intervenció que en qualsevol cas pot sempre 
demanar... 

(Veus de fons.) 

Bé, però això ens pot semblar... 

(Veus de fons.) 

Doncs segurament hi haurà un marge necessari, com sempre el tenim.  

(Veus de fons.) 

Jo li demano, senyor Pons, no interrompi. Quan acabi demana la paraula... 

(Se sent de fons el senyor Pons.) 

Però vostè no pot interrompre la intervenció, jo crec que si... 

(Se sent de fons el senyor Pons.) 



Bé, doncs demani per qüestió d’ordre la paraula i després exposa el que acaba 
de dir, però sense la interrupció d’un altre. I m’agradaria que pogués acabar 
sense conflicte, la seva intervenció.” 

 

El senyor Giner: 

“No, de fet jo ja l’he aclarit, no?, que la plataforma no era contrària al tramvia 
sinó a favor del metro. I després faig acte de contrició, propòsit de l’esmena i 
escolti, a veure si això no passa més.” 

 

La senyora alcaldessa: 

“Però demano, si us plau, que no fem interrupcions. De vegades no estem 
encertats o estem molt encertats, això ja depèn de l’opinió, però no 
interrompem les exposicions dels regidors, si us plau. 

Jo crec que ara és la paraula, abans de passar a la resta de les persones que 
ens acompanyen, de l’altre president, del senyor Muñoz, que demanava la 
paraula en nom de l’associació de veïns de La Plana.” 

 

El senyor Muñoz: 

“Yo en nombre de la asociación de vecinos de La Plana- Montesa tengo que 
decir, bueno, primero aclarar una cosa. Las asociaciones de vecinos no 
firmaron nada en contra del tranvía sino a favor del metro, eso para aclararle a 
alguno, por si no lo tiene claro, que esto es así, que el manifiesto se hizo a 
favor del metro.  

Y mi pregunta es con respecto al punto 5 que se ha aprobado, con respecto al 
tema del aparcamiento en zona verde de El Bucle. La asociación de vecinos de 
La Plana está en contra porque creo que se hace un trato desfavorable con 
respecto a lo que es Centro, y por eso no podemos estar de acuerdo, ya hemos 
hablado con el ayuntamiento, y esperemos que nos dé una respuesta o una 
salida al tema, porque no vemos lógico que vecinos que estén a 50 metros no 
puedan aplicarse, y otros que estén a 400 sí lo puedan hacer. Me parece que 
eso se tiene que mirar pero eso está mal, y nosotros no estamos de acuerdo en 
ese procedimiento.” 

 

La senyora alcaldessa: 



“Bueno, yo simplemente sí que quiero comentar una cosa al presidente, al 
señor Muñoz, y es que celebro que vean con buenos ojos, que vean como una 
ventaja para los residentes las zonas verdes, las áreas verdes. Seguramente 
eso nos permitirá continuar trabajando intensamente en el barrio de La Plana. Y 
efectivamente, en un futuro pues también poder incluir no solamente la zona de 
El Bucle sino otras zonas, porque efectivamente, es un gran beneficio para el 
residente. 

Dit això, doncs ara sí que passaríem a la resta, un cop han intervingut les 
associacions de veïns, els seus presidents, president i presidenta, en aquest 
cas de les que estan aquí representades, i per tant passaríem a la resta de les 
persones. I recordo sempre, tot i que veig que les persones són les habituals, 
recordo què és el que ens diu el ROM, i diu: «Finalment el president o 
presidenta del ple autoritzarà la formulació d’intervencions orals per part de les 
persones assistents a la sessió amb una duració màxima de trenta minuts. Es 
podrà formular un màxim de dues intervencions per persona, i cada intervenció 
tindrà una durada màxima d’un minut.» 

Bé, doncs, sembla que el senyor Genís és una persona que em demana la 
paraula. Hi ha alguna persona més? Doncs senyor Genís, sap que té la 
paraula. Si el que vol és formular un tema, una intervenció, té un minut, si són 
dues tindrà dos.” 

 

El senyor Genís: 

“Suposo que estem en temps de democràcia. És això? Bé, doncs la corona i 
família, la corona i família, i govern central, governs autonòmics, ajuntaments, 
jutjats, sindicats, és una màfia.” 

 

La senyora alcaldessa: 

“Si no volen intervenir els grups municipals, jo crec amb això podríem donar per 
acabar el ple, i s’aixeca la sessió. Moltíssimes gràcies.” 

 

 

 

 

 



 


